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Ik ben Annie Bos, voorzitter van de werkgroep Mantelzorg Dalfsen. 
Ook in Lemelerveld en Nieuwleusen zijn werkgroepen Mantelzorg. 
Wij komen als werkgroepen al meer dan 20 jaar op voor de belangen 
van de mantelzorgers in Dalfsen. Mee door deze werkgroepen staat 
de mantelzorg gelukkig nu op de kaart in Dalfsen. 

Als vertegenwoordiger van de werkgroep Dalfsen wil ik graag 
aansluiten bij wat Nancy Satter net heeft verteld over het Zorgcafé. 

Wij onderstrepen het belang van dit nieuwe initiatief. 

Want door middel van het Zorgcafe worden met name de jonge 
mantelzorgers veel beter bereikt. In de pilot van de afgelopen drie 
maanden van het Zorgcafe hebben we dat met eigen ogen gezien. Als 
werkgroepen bereikten wij deze leeftijdsgroep van dertigers en 
veertigers veel moeilijker. De initiatiefnemers maken uitstekend 
gebruik van hun netwerken via facebook e.d. en dat werkte. Het 
Zorgcafé in een laagdrempelige locatie bleek een gouden greep. 

Tussen de werkgroep Mantelzorg en de initiatiefnemers van het 
Zorgcafé bestaat een uitstekende samenwerking. Wij organiseerden 
in het Zorgcafé bijvoorbeeld ook een thema-avond voor werkende 
mantelzorgers.

Wij zijn erg blij met het bereiken van de jongere, vaak werkende 
mantelzorgers. De combinatie van werk en mantelzorg is vaak zwaar. 
Het risico van overbelast raken is reëel. Het risico van het daarom 
stoppen met werken is om een aantal redenen zorgwekkend:

a. Verlies van sociale contacten
b. Verlies van inkomen
c. Fiscaal kan het nadeel oplopen tot 6 keer zoveel belasting 

betalen als in de situatie dat de mantelzorger blijft werken.  



Kortom: wij pleiten ervoor als belangenhartigers van de 
mantelzorgers in Dalfsen dat de gemeente de initiatiefnemers  van 
het Zorgcafé financieel in staat stelt door te gaan. 


